
Brielle, 30 augustus 2021

Lectori Salutem,

Hierbij reageer ik op het door toedoen van het Tweede Kamerlid, de heer De Groot, tot stand 
gekomen besluit om vuilwatertanks te doen verzegelen. Een buitenproportioneel 
handhavingsplan waarmee de vrijheid van botenbezitters ernstig wordt ingeperkt, het is juist 
die vrijheid te gaan en staan waar je wilt, wat varen zo heerlijk maakt.

Uiteraard respecteer ik de democratische wijze waarop het besluit tot stand is gekomen, 
maar het is mijn stellige overtuiging dat redelijkheid en billijkheid hierbij volledig uit het oog 
zijn verloren, er is sprake van gehaaste disproportionele wetgeving. In dit licht gezien wordt u 
verzocht onderstaande voorbeelden en argumenten te lezen, in de hoop dat het u doet 
besluiten wel op redelijke en billijke wijze om te gaan met de uitvoering van het besluit.

Mijn vrouw en ik zwemmen nu al ruim zestig jaar met grote regelmaat in buitenwater. Vanaf 
2010 zijn wij in het bezit van een fijne motorboot en zwemmen wij dus in geheel Nederland. 
Wij zijn nog nooit ook maar 1 dag ziek geweest van zwemmen in de open lucht. Ook 
Maarten van der Weijden verkeert, naar ons weten, nog steeds in blakende gezondheid, 
terwijl hij dus maar liefst twee maal 200 kilometer in “sterk” vervuild water zijn heroïsche 
zwem-elfstedentochten heeft afgelegd.

Zwemmen in open water levert allerlei mogelijke risico’s op, om er maar een paar te 
noemen: de ziekte van Weil, botulisme, blauwalg, chemische verontreiniging, medicijn 
residu’s, insecticiden, miljoenen kilo’s ganzenpoep, etc. etc. en inderdaad zal er een kleine 
kans zijn dat je een keer diarree krijgt van de colli bacterie. Ieder mens moet zelf de 
afweging maken of hij heerlijk in de natuur zwemt, of naar een zwembad gaat en kiest voor 
water, waarin vele duizenden anderen mensen voor hem, ook gezwommen hebben en of die 
allemaal even fris tussen de billen het water zijn ingegaan……..

Het rigoureus onmogelijk maken nog in open water te lozen, zal de colli echt niet doen 
verdwijnen. De beroepsvaart blijft 365 dagen ongezuiverd lozen, door de klimaatverandering 
zullen door hoosbuien enorme hoeveelheden colli via de riool overstort toch in open water 
komen. Ons water komt voor verreweg het grootste deel uit Duitsland en Frankrijk, hebben 
ze daar ook al een loodje op de vuilwatertank……..

Vrijwel alle watersporters die wij kennen, doen net als wij, de grote boodschap zoveel 
mogelijk op de toiletten in de jachthavens. Een stuk frisser dan in de kleine ruimte die een 
boot nu eenmaal biedt. De facto wordt de boord wc vrijwel uitsluitend om te plassen gebruikt, 
en zoals door u wordt erkent, levert urine geen enkel gevaar op voor zwemmers. Natuurlijk 
kan je het een tijdje opslaan in de vuilwatertank, maar weet u hoeveel keer de gemiddelde 
oudere man per dag moet plassen!! Juist het zwerven van vrije plek naar vrije plek is de 
charme van een boot en nu moet je je ook nog eens zorgen maken of je wel op tijd bij een 
vuilwateropvang punt kan komen.

Er is dus sprake van een enorme overkill als je medio volgend jaar, lozen van urine met de 
verzegeling onmogelijk maakt. Zonder dat er op redelijke termijn systemen in de handel te 
verwachten zijn, die definitief een einde maken aan het colli-probleem.

Hoogachtend, 

M.B. Schuddebeurs


